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The boom at the markets of metals is not a piece of news. The biggest part 
of the 00-s passed under its banner, in the stars-sparkles of the “Chinese 
miracle”. The growth of prices on metals in particular and raw goods 
on general in the second half of the decade nominally began to beat the 
records, and the period of constant price rising became the longest in the 
whole history of the global market. 
Having experienced a serious slump during the crisis, metals quickly “raised 
the head” and once again prices, incomes and ratings of stocks of producers 
show two-digit, often over 50% numbers of increase. And often the growth 
pleases not raw giants, but companies concentrated at processing. It seems 
that now we can forget about the epoch of the slump of real prices on raw 
materials for a long time. Only the cost of money is steadily decreasing. 
The nominal volume of this, alas, torn away from the hard metal of the 
equivalent, everything is growing, but its quality (share of the really 
operating money) is steadily decreasing.  
Yes, money inflates bubbles. Yes, the share of funds with their “strange players” 
at the markets of mineral raw material excelled a third. And yes, demand from 
the side of violently developing countries was raging and is again balancing 
on the edge of industrial opportunities of metallurgists of the world. Add 
the creation of “insurance” reserves. And such biggest strikes on the world 
economy as the Great North Japanese Earthquake and Tsunami.  
But, like it or not, these very high prices on metals begin to look fair. 
And the last, “protracted” cycle does not resemble the previous ones… 
Economy and “whales” of nature, on which it stands in forged, stamped 
and cast boots, evidently cry out about the fundamental transformation.

Бум на рынках металлов не новость. Большая часть двухтысячных прошла 
под его знаменем, в звездах-искрах «китайского чуда». Цены на металлы в 
частности и сырьевые товары в целом во второй половине десятилетия ста-
ли номинально бить рекорды, а период непрерывного  подорожания  ме-
таллов стал самым продолжительным за историю глобального рынка.
Испытав серьезный спад в кризис, металлы быстро «подняли голову», и вот 
опять цены, доходы и котировки акций производителей показывают дву-
значные, нередко за 50%, цифры приростов. Причем чаще рост ласкает не 
сырьевых гигантов, а компании, сосредоточенные на переработке. Похоже, 
об эпохе падения реальных цен на сырьевые товары можно забыть надол-
го. Неуклонно снижается лишь стоимость денег. Номинальный объем это-
го, увы, оторванного от звонкого металла эквивалента все растет, а качество 
его (доля реально работающих денег) неуклонно снижается. 
Да, деньги надувают пузыри. Да, доля фондов с их «странными играми» на 
рынках минерального сырья превышает треть. И да, спрос со стороны бур-
но развивающихся стран бушевал и вновь балансирует на грани индустри-
альных возможностей металлургов мира. Прибавьте сюда создание «стра-
ховых» запасов да такие крупнейшие удары по мировой экономике, как 
большое северояпонское землетрясение и цунами.
Но как ни крути, эти, очень высокие цены на металлы начинают походить 
на справедливые. А последний, «затянувшийся» цикл на предыдущие ци-
клы не похож… Экономика и «киты» природы, на которых она стоит в ко-
ваных, штампованных и литых сапожищах, явно вопиют о фундаменталь-
ном преображении.

Robert Abdullin,
Publisher, Editor-in-Chief

Роберт Абдуллин,
издатель, главный редактор
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